

Referat

Bestyrelsesmøde d. 26.06.2025

Til stede: Mette, Anja, Sofie A., Lars, Lotte, Louise, Charlotte, Sara

Afbud: Sofie H.

Punkt	Dagsorden	Referat
1	Sponsorat til ARC (17.45-18)	Sponsorat til ARC Til stede under dette punkt: Mette, Anja, Sofie A., Lars, Lotte. En enig bestyrelse har valgt at sponsorere 50.000 kr. til hjælp til ny rideskolehest. Det gør vi på baggrund af det tilskud som vi modtager fra kommunen hvert år for vores unge medlemmer. Det tilskud har ikke været brugt målrettet mod rideskolen de sidste 3 år, hvorfor vi vurderer at det er et godt tidspunkt at "give lidt tilbage". Rideskolerytternes medlemskab bringer både kontingent og et forhøjet tilskud fra kommunen til klubkassen.
2	Nyt fra ridecentret a) Tilbud på fliser b) Mulighed for løsspring	Nyt fra ridecentret Kommunen har skærpet økonomien hele vejen rundt, hvilket bliver en udfordring i forhold til nyindkøb. Lars Blok har tilbudt at komme forbi til et medlemsmøde og fortælle om brandinstrukser. Dette kunne vi godt tænke os. Tilbud på fliser mellem ridehusene De er begyndt at grave af mellem ridehusene, og processen er i gang. Lige nu er de stødt på noget anderledes underlag, så lige nu er det usikkert hvor hurtigt det kommer til at gå. Der er en sandsynlighed for at processen bliver udskudt til næste år. Mulighed for løsspring Vi har snakket lidt om muligheden for at løsspringe igen. Dette skal op og vende på et medlemsmøde, da der er nogle krav der skal overholdes for at dette kan lade sig gøre.
3	Siden sidst a) Medlemsmøde b) Vedtægter for Brugerrådet	Medlemsmøde d. 26/5 Vi fik afholdt et medlemsmøde d. 26/5 med fin tilslutning. Vi orienterede om aktiviteter, hvad

	c) Arbejdsdag	der rører sig og fik afklaret nogle ting i den forbindelse. Vedtægter for Brugerrådet Lars Bruun, Lars Blok, Ulla, Charlotte og Lotte var til møde med KFU d. 2/6 om vedtægterne for Brugerrådet, for at få klarlagt formål og initiativer i forbindelse med vedtægterne. Vedtægterne sendes direkte til godkendelse hos kommunalbestyrelsen, da KFU er tilfreds med dem, som de er. Disse blev godkendt på KB-mødet. Arbejdsdag d. 15/6 Vi fik afviklet en super arbejdsdag med rigtig stor tilslutning. En masse glade og arbejdsomme medlemmer gav den hele armen. Kæmpe stor tak til jer! Vi fik lavet følgende: Klippet ned rundt om foldene. Fjernet det gamle hegn på dressurbanen. Lavet huller til nye stolper på dressurbanen. Slebet borde- og bænkesæt og olieret dem. Olieret barrieren i det nye ridehus. Flyttet det lille køleskab ud af caféen. Ordnet ukrudt på dressurbanen. <i>Hegn på dressurbanen</i> Da det gamle hegn rundt om dressurbanen ikke kunne holde og stod meget skævt, lød anbefalingen på at støbe stolperne og at lave et nyt hegn. Dette er derfor indkøbt og påbegyndt på arbejdsdagen. Jack og Lotte laver det færdigt løbende. Efter arbejdsdagen er vi blevet enige om at oliere bagsiden af barrieren samt lidt rundt omkring. Derfor indkøbes mere olie.
4	Tilbud/mail fra Sara	Lige nu er der ikke behov for stykket, hvorfor vi vælger at lade det være for nu.
5	Praktiske ting a) Bomme og springmateriel b) Lydanlæg c) Skab i caféen d) Adgang til mail og systemer e) Webudvalget / IT løsning f) Hjælpertimer	Bomme og springmateriel Vi har aftalt med OM at bomme og støtter kommer over til dem i uge 31 efter vores springstævne. OM skal have besked i uge 26/27 om hvorvidt vi vil indkøbe et nyt spring. Hele bestyrelsen er enige om at vi bestiller fragtmand til afhentning af vores materiel samt bestiller et nyt spring. Lydanlæg De gamle kabler blev revet over i forbindelse med at der blev gravet af til at lægge fliser

		mellem ridehusene. Dan var forbi og kigge på det sammen med Lars onsdag d. 11/6. Der er lagt nye kabler ned og vi kan herfra arbejde på at få lyden til at virke. Dan kommer forbi igen i løbet af sommeren og kigger på det. Skab i caféen Der er indkøbt et skab til caféen. Adgang til mail og systemer Vi har fået adgang til banken, har fået tilsendt betalingskort og er kommet i foreningsportalen. Webudvalget / IT løsning Webudvalget skal holde et møde med Zakobo d. 28/7. Hjælpertimer Vi har fået en henvendelse omkring hjælpertimer. Vi har snakket kort om det samt idéer til præciseringer af reglerne for fremtiden.
6	Økonomi a) <i>Brugte midler</i> b) <i>Aktivitetspulje</i>	Brugte midler Indkøbt hegn: ca. 13.800,- Indkøbt skab: ca. 4.400,- Arbejdsdag: ca. 10.000,- Materialer til TREC: ca. 3.000,- Aktivitetspulje Bestyrelsen har snakket om at lave en såkaldt aktivitetspulje. Idéen med denne pulje er at der bliver lavet en pulje som kan målrettes mod aktiviteter, særligt for vores unge medlemmer i rideklubben. Vi regner med at sætte ca. 5.000 kr. af i første omgang. Dette er i første omgang til indkøb af spil og ting til aktiviteterne.
7	Klubtøj	Charlotte sender information på hendes kontakt hos Sportyfiend.
8	Automaten	Vi har omsat for 3.260,- i automaten i perioden fra d. 12/6 til d. 26/6. Vi mangler at introducere Sara til opfyldning af automaten. Dette gør vi lige efter mødet her. Det er vigtigt at alle ved, at hvis et produkt sætter sig fast i automaten, så trækkes pengene ikke på Mobilepay.

	Punkter til næste møde <i>Praktiske ting</i> • Bomme og springmateriel • Lydanlæg • Webudvalget / IT løsning	Dato for næste møde 21/8 kl. 18
--	--	---

Godkendt af alle deltagende